
Rettidigt indkomne forslag 2023

# 1
Jeg vil gerne forslår at træerne på Hjørdisvej (hovedvejen) bliver beskåret kraftigt, da de er
blevet meget høje.
Og kan se at det er en større udfordring for flere større biler, kassevogne og lastbiler.

- Bo, Hjørdisvej

# 2
Er det muligt, at få opsat nogle stibomme eller lignende på Hjørdisvej mellem nr. 23 og nr.
25?
Det går ned at bakke fra vejen af, så cyklister kommer i meget høj fart og der sker tit
farligere situationer.

- Daniel


